
JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült:  Mánfa Község Önkormányzat Képviselő-testületének a 2023. október 11-én 16 óra 

04 perckor a Mánfa Község Önkormányzata Nagytermében megtartott rendkívüli 

képviselő-testületi üléséről. 

 

Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint /1 sz. melléklet jelenléti ív/ 

 

Takács Zsolt polgármester: Tisztelettel köszönti a megjelenteket. Konyári Zsolt képviselő 

igazoltan van távol. Megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, az ülést megnyitja. 

Az ülés rögzítésének módja hangfelvétellel történik. 

 

A meghívóban jelzett előterjesztések kiküldésre kerültek.  

 

Jelezni szeretném, hogy a meghívóban 1. számú napirendként megjelölt „1. Döntés az 1. 

sz. és a 4. sz. házi gyermekorvosi körzetre vonatkozó feladat-ellátási szerződések 

módosításairól” tárgyú napirend címe helyesen: „Döntés az 1. sz. házi gyermekorvosi 

körzetre vonatkozó feladat-ellátási szerződés módosításáról.” A 4-es körzet Komlóhoz tartozik. 

 

A napirendek elfogadására tesz javaslatot az alábbiak szerint: 

 

Napirendi pont: 

 

1. Döntés az 1. sz. házi gyermekorvosi körzetre vonatkozó feladat-ellátási szerződés 

módosításáról  

 

2. Az állami fenntartású iskolák felvételi körzeteinek véleményezése  

 

Kérem szavazzunk a napirendekről, egyben a módosításokkal! 

 

A napirendeket 4 igen szavazattal elfogadta a képviselő-testület.  

 

 

1. sz. napirendi 

 

Döntés az 1. sz. házi gyermekorvosi körzetre vonatkozó feladat-ellátási szerződés 

módosításáról 

 

Takács Zsolt polgármester: Doktor úr megbetegedett és Szamos doktornő vállalta a 

helyettesítést úgy, hogy ha kell házhoz jön a betegekhez. 

 

Varga Sándor képviselő: Akkor rendelés itt nem lesz, de házhoz kimegy a doktornő. 

 

Takács Zsolt polgármester: Igen, illetve úgy, ahogyan eddig is, ha bárki jelzi felént, hogy be 

szeretne menni Komlóra rendelésre akkor a Falugondnok vagy akár én is természetesen 

bevisszük. 

 

Takács Zsolt polgármester: Van e kérdés? Kérem szavazzunk! 
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A Képviselő-testület 4 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozatot: 

 

63/2023. (X.2.) sz. képviselő-testületi határozat 

 
Döntés a 4. sz. házi gyermekorvosi körzetre vonatkozó feladat-ellátási szerződés 

módosításáról 

 

A Képviselő-testület – a polgármester előterjesztésében – megtárgyalta „Döntés a 4. sz. házi 

gyermekorvosi körzetre vonatkozó feladat-ellátási szerződés módosításáról” tárgyú 

előterjesztést, és az alábbi határozatot hozza: 

 

Mánfa Község Önkormányzat Képviselő-testülete a „Dr. Fledrich és Társa Orvosi Szolgáltató 

Bt-vel” (képviseli: dr. Fledrich János orvos) a 4. sz. házi gyermekorvosi körzet ellátására 

vonatkozóan korábban megkötött feladat-ellátási szerződésnek – a jelen előterjesztés 1. sz. 

melléklete szerinti tartalommal történő – módosítását jóváhagyja, egyúttal felhatalmazza a 

polgármestert a szerződés-módosítás aláírására. 

 

Határidő: 2023. október 11. 

Felelős: Takács Zsolt polgármester 

 

Varga Sándor képviselő: Bocsánat, még egy gondolat. Akkor ez most egy ideiglenes 

megoldás, van valaki, aki a helyére lép vagy most egyelőre nincs? 

 

Székely Andrea: Egyelőre nincs. 

 

Varga Sándor képviselő: Rendben, köszönöm. 

 

2. sz. napirendi 

 

Az állami fenntartású iskolák felvételi körzeteinek véleményezése 

 

Takács Zsolt polgármester: Évek óta visszatérő előterjesztés ez. Minden évben jóváhagyjuk 

a Tankerület által kijelölt körzethatárokat. 

 

Varga Sándor képviselő: Nem származik hátrányunk ebből, a gyerekeknek sem. 

 

Pál Zsolt alpolgármester: Kvótát az kapja meg, ahová járnak a gyerekek. 

 

Nagyné Stumpf Adrienne képviselő: Szabad iskolaválasztás van. 

 

Varga Sándor képviselő: Volt korábban is gondolat Magyarszéket érintően, amikor a 

polgármester kérte a módosítást, abból vajon milyen előnye származhat, azt nem lehet tudni.  

 

Nagyné Stumpf Adrienne képviselő: Arra tudok gondolni, ha valakit nem vesznek fel oda, 

ahova szeretne menni, mert létszámtöbblet van, akkor kötelezett körzetként neki kell felvennie 

és lehet több gyerek járna oda így. 

 

Varga Sándor képviselő: Így is sok gyerek jár oda. 

 

Takács Zsolt polgármester: Ahogy Adri is mondja, ha körzetes iskola, de valaki nem oda akar 

menni, hanem pl. a Kodályba, de nem veszik fel, akkor mégis Magyarszékre kell mennie. 

 

Varga Sándor képviselő: Most ugyan ez a felállás hosszabb, mert akkor Pécsre kötelező 

felvenni. 
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Nagyné Stumpf Adrienne képviselő: Nem, Komló.  

 

Pál Zsolt alpolgármester: Komló, Gagarin azt hiszem. 

 

Takács Zsolt polgármester: Ha nincs más, akkor kérem szavazzunk. 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal elfogadta az alábbi határozatot: 

 

64/2023. (X.2.) sz. képviselő-testületi határozat 

 

Döntés a 4. sz. házi gyermekorvosi körzetre vonatkozó feladat-ellátási szerződés 

módosításáról 

 
Az állami fenntartású iskolák felvételi körzeteinek véleményezése 

 

A Képviselő-testület – a polgármester előterjesztésében – megtárgyalta „Az állami fenntartású 

iskolák felvételi körzeteinek véleményezése” tárgyú előterjesztést, és az alábbi határozatot 

hozza: 

 

1. Mánfa Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Pécsi Tankerületi Központ által 

meghatározott, kötelező felvételt biztosító állami fenntartású általános iskolák jelenleg 

hatályban lévő felvételi körzeteit tartalmazó jegyzékben foglaltakkal egyetért.  

2. Mánfa Község Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert, hogy 

döntéséről, amely – a jogszabályi előírásnak megfelelően - az alábbi adatokat is 

tartalmazza a Pécsi Tankerületi Központot tájékoztassa.  

 

 

 

 

 

 

Határidő: 2023. október 15.  

Felelős: Takács Zsolt polgármester 

 

 

Takács Zsolt polgármester: Ezzel a képviselő-testületi ülést lezárnám. 

 

Pál Zsolt alpolgármester: Szeretnék jegyzőkönyvbe mondani pár dolgot. Első a Juhos házzal 

kapcsolatos. Azt szeretném kérdezni, hogy a kényén dolog, hogy volt. Arról volt szó, hogy két 

új kémény lesz vagy egy nagyobb, ehhez képest tető szinttől lett megcsinálva, az alatt tele van 

törmelékkel, használhatatlan. 

 

Takács Zsolt polgármester: Kint volt a kéményseprő, ellenőrizni, átadni használatra a 

kéményt, jegyzőkönyv is készült és azt mondta minden rendben van a kéménnyel. 

 

 Lakóhellyel, ennek hiányában 

tartózkodási hellyel rendelkező 

hátrányos helyzetű, általános 

iskolába járó gyermekek 

létszámát 

Magyarszéki Általános Iskola 1 

Kökönyösi Gimnázium 

Gagarin Általános Iskola 

3 

Komlói Kodály Zoltán Ének-

zenei Katolikus Általános 

Iskola 

2 
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Pál Zsolt polgármester: De nem az lett csinálva, amit megbeszéltünk. 

 

Takács Zsolt polgármester: Igen, az lehet, de én nem vagyok kivitelező. Amikor Kiss Kornél 

megkapta és kiment a felhívás – én nem vagyok szakember – megvolt, hogy téglából lesz a 

kémény. 

 

Varga Sándor képviselő: Gyuri szavából azt vettem ki, hogy kisebb a kémény és a füst sem 

megy ki.  

 

Takács Zsolt polgármester: Kint volt a kéményseprő, aki elfogadta, de a következő szezonra 

csak úgy lesz elfogadható, hogy ha még 5 sor rá lesz húzva. Erre azt mondta Kornél, hogy 

rendben, meg lesz csinálva. 

 

Pál Zsolt alpolgármester: Akkor is tele van törmelékkel. 

 

Takács Zsolt polgármester: De kint volt a kéményseprő, akkor, hogy vette át? Ellenőrizte, 

volt kotrás is és azt mondta, hogy jó. Addig használva sem volt a kémény direkt, amíg át nem 

vette a kéményseprő. Le van írva jegyzőkönyvbe. Ha ő azt mondta volna, hogy törmelékes, 

használhatatlan, akkor nyilván kuka lenne. 

 

Pál Zsolt alpolgármester: Egy rossz kéményre fel lett téve egy új kémény.  

 

Takács Zsolt polgármester: Amikor az ajánlattételi felhívás kiment, fel sem merült senkiben, 

hogy ez nem lesz jó.  

 

Pál Zsolt alpolgármester: Műszakilag át lett véve? 

 

Takács Zsolt polgármester: Igen, miután az megtörtént, azután jött ki a kéményseprő. 

 

Pál Zsolt alpolgármester: A másik a bérleti díj. 

 

Takács Zsolt polgármester: Nem voltál itt a múltkor amikor erről szó volt. A testület jelezte 

múltkori ülésen markánsan, hogy a konyha és a fürdő közös helyiség, csak a szobák zárhatóak. 

Elmentünk és ezt közötük is az ott lakókkal. Az egyik lakó közölte, hogy ő nem akar ott fürdeni. 

 

Pál Zsolt alpolgármester: Az egyik lakó bezárja az ajtókat és nem lehet bemenni. 

 

Takács Zsolt polgármester: Lesz mindenkinek kulcsa és ez nem mehet így, nem zárhatja be. 

 

Pál Zsolt alpolgármester: Gond van a rezsi számlákkal is. 

 

Takács Zsolt polgármester: Igen, azok a számlák nem jól mentek ki, azt meg fogjuk nézni. 

 

Pál Zsolt alpolgármester: A 8.000 Ft bérleti díj sem biztos, hogy jó, át kell gondolni. A rezsi 

is részarányosan van meghatározva, aszerint kell számlázni. 

 

Székely Andrea: Amikor a testület meghozta a határozatot, elhangzott, hogy bármikor 

módosíthatja azt, ha úgy gondolja a testület.  

 

Varga Sándor képviselő: Át kell gondolni, hogy főre vagy lakrészre határozzuk meg a díjat, 

illetve kulcsot kell csináltatni és megmondani nekik, hogy ami olyan és saját használatos szoba 

azt zárja be, az össze több közös használatú. 
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Takács Zsolt polgármester: A rezsinek utána fogunk nézni, arról már beszéltünk az ülés előtt 

is. A bérleti díjról már beszéltünk, én jeleztem, hogy nem biztos, hogy jó.  

 

Varga Sándor képviselő: Két főig kellene szabályoznunk egy szobát. De gondoljuk át, hogyan 

legyen. A terük nem nagyobb, hiába vannak ketten. A rezsit viszont úgy kell osztani, hogy 1/3-

ad, 2/3-ad vagy nem tudom.  

 

Nagyné Stumpf Adrienne képviselő: Direkt azért lett megcsinálva, úgy, hogy le lett zárva az 

egyik szoba, hogy kívülről meg lehet közelíteni a közös helyiségeket, nem zárhatja le. 

 

 

Varga Sándor képviselő: Úgy kell összepakolni az ott lakóknak, hogy mindenki cucca elférjen 

a közös helyiségekben. Ami meg olyan, azt zárja el a saját lakrészébe. 

 

Takács Zsolt polgármester: Köszönöm szépen a részvételt, az ülést 16 óra 27 perckor 

bezárom. 

 

 

Kmf. 

 

 

     dr. Müller József s.k.     Takács Zsolt s.k. 

   aljegyző      polgármester 


